
ZAPISNIK  

15.   Seje sveta Zavoda za šport Kranj 

 

Seja je bila v četrtek, 8. decembra 2022 ob 12.00 uri v sejni sobi zavoda za šport Kranj.  

Prisotnih je bilo 6 članov sveta zavoda. 

 

Prisotni: 

Člani sveta zavoda: predsednik, dr. Neven Polajnar, podpredsednik Matjaž Polak, Davor Brezar, dr. 

Andreja Valič Zver, Matej Kozjek, Luka Smrkolj in direktor zavoda Branko Fartek 

 

Odsotni: 

Miro Majkić  

 

Predlagani dnevni red: 

 

1. Potrditev dnevnega reda 15. seje Sveta zavoda 

2. Potrditev zapisnika 14. seje Sveta zavoda 

3. Potrditev Finančnega načrta zavoda za leto 2022 

4. Potrditev športnih priznanj v Mestni občini Kranj za leto 2022 

5. Sprememba Pravilnika o notranji organizaciji in sistematizaciji delovnih mest v javnem zavodu 

Zavod za šport Kranj 

6. Razno 

 

Petnajsto sejo je v skladu z 8. členom Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavod za šport Kranj« 

vodil predsednik Sveta zavoda, dr. Neven Polajnar. Svet zavoda je bil sklepčen.  

 

K točki 1.  

SKLEP: 51/04-2022 

Besedilo sklepa: Potrdi se dnevni red 15. seje Sveta zavoda 

Glasovanje: ZA: 6  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

 

K točki 2.  

SKLEP: 52/04-2022  
Besedilo sklepa: Potrjuje se zapisnik 14. seje Sveta zavoda. 
Glasovanje:  ZA: 6  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

 

K točki 3.  

SKLEP: 53/04-2022  
Besedilo sklepa: Potrditev Finančnega načrta zavoda za leto 2022. 

Direktor obrazloži finančni načrt – rebalans, da je pripravljen na osnovi dodeljenih sredstev v 

proračunu mestne občine Kranj za leto 2022 in denarnega toka realizacije finančnega načrta za leto 

2021. Rebalans finančnega načrta za 2022 se mora dopolniti zaradi naslednjih novih obveznosti: 

dodatna sredstva za nogometno igrišče v  Športnem parku Britof (24.300 EUR), projektna 



dokumentacija za javne razpise do 2025 (5.500 EUR), pokritje stroškov prevoza za tečaje plavanja 

predšolskih otrok  (5.500 EUR), fitnes oprema za atletsko nogometni stadion (10.255 EUR). 

V letu 2022 je na osnovi denarnega toka planirano ravnovesje med prihodki in odhodki. 

Soglasno potrdimo rebalans finančnega načrta za leto 2022. 

 

Glasovanje:  ZA: 6  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

K točki .  

SKLEP: 54/04-2022  
Besedilo sklepa: Svet zavoda potrjuje športna priznanja v Mestni občini Kranj za leto 2022. 

Direktor pove, da je pravočasno prispelo 68 vlog za športni znak, 17 vlog za malo športno plaketo, 33 

vlog za veliko športno plaketo in 1 vloga za športno nagrado. Komisija je vse pregledala in sprejela 58 

športnih znakov, 4 ekipne športne znake, 16 malih športnih plaket, 30 velikih športnih plaket in 

športno nagrado Kranja potrdila Miru Ambrožiču. Svet zavoda je izbral in potrdil višino nagrade v 

vrednosti 1.000 EUR. Direktor dokonča, da so bili v komisiji seznanjeni z odhodom  Marka Trebca in je 

zato mesto predsednice prevzela Saša Eberl, izpraznjeno mesto pa prevzeme Jure Cuderman. 

Direktor še doda, da bo podelitev priznanj konec decembra. 

 

Glasovanje:  ZA: 6  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

K točki 5.  

SKLEP: 55/04-2022 

Besedilo sklepa: Svet zavoda sprejme spremembo Pravilnika o notranji organizaciji in sistematizaciji 

delovnih mest v javnem zavodu Zavod za šport Kranj. 

 

Direktor pove, da se bo odprlo z novim letom novo delovno mesto poslovni sekretar in delovno 

mesto strokovni sodelavec, ki bo na športnih programih uredil nadomeščanje vodje in strukturo 

delovnih mest. 

 

Glasovanje:  ZA:6   PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

 

K točki 6. 

RAZNO: 

Ga. Zver vpraša, kako je z cenami plina za to sezono in direktor odgovori, da je precej dražji kot 

preteklo leto, da se bo podpisala pogodba z omejenim dvigom rasti cen. 

Ga. Zver še vpraša, kako je z balonom za atletiko. Direktor pove, da smo ga uspešno postavili dan 

pred sejo. Zavarovalnica nam je pokrila polovico zneska, polovico še dobimo. Storilca policija ni 

izsledila. 

G. Brezar vpraša, kdaj se bo urejala streha na NK Sava. Direktor odgovori, da se bo v prihodnih letih, 

da pa je potrebno zamenjati vso konstrukcijo strehe. Letos je bila zamenjano ogrevanje na toplotno 

črpalko. 

Predsednik je vprašal direktorja kako je z parkirišči pri ledni dvorani. Direktor odgovori, da sta 

gostinski lokal in trgovina črna gradnja. Ta dva prostora zaradi širitve ceste blizu dvorane ne bosta 

dobila gradbenega dovoljenja. Pogoj za gradbeno dovoljenje za dvorano je sklenitev pogodbe za 



dodatna parkirišča ob fakulteti, uporabno dovoljenje pa dvorana ima na osnovi preklicanega 

gradbenega dovoljenja. Zavod je dodal par kontejnerjev za smeti, ker dijaki in študentje tam pri 

uporabi zunanjih miz odlagajo smeti. 

Direktor pove, da se v ponedeljek zaključi razpis za novega direktorja. Predlaga, da na občini 

predsednik sveta zavoda, predstavnik zaposlenih v prisotnosti pravnice MOK odprejo prispele prijave. 

Dogovorijo se je za 10. uro. V ponedeljek 19.12. ob 11h se bo predlagano sestal svet zavoda, ki bo 

pregledal prispele vloge in pripravil vsebino vprašanj, na osnovi katerih bo potekal razgovor s 

prijavljenimi kandidati v torek in sredo. Na osnovi preverbe popolnih prijav se naredi seznam za 

razgovore s člani sveta zavoda, ki bi bili v torek 20.12. od 11h – 14h in po potrebi še v sredo 21.12. od 

11h – 13h v sejni sobi v drugem nadstropju Pokritega olimpijskega bazena. Pripravi se tudi seznam 

nepopolnih prijav in se pozove kandidate, da v petih dneh po elektronski pošti pošljejo manjkajočo 

dokumentacijo. 

 

Seja se je končala ob 13:00 uri. 

 

Kranj, 8.12.2022 

 

 

dr. Neven Polajnar 

Predsednik sveta zavoda 


